



PROTOKOLL FOLKRACE nr 4 / 06
fört vid möte i Vimmerby. 2006-02-18

Närvarande Lars Fransson, SGA.
 Tina Davidsson
 P-O Leandersson
 Lena Anderson, sekr.

Folkracekommittén

- § 31 Mötets öppnas.**
- § 32 Godkännande av dagordning**
- § 33 Föregående mötes protokoll**
- § 34 Smålandscupen**
- § 35 Förarträff**
- § 36 Tävlingsbesök**
- § 37 Info om däcktester**
- § 38 Nästa möte**
- § 39 Mötets avslutas**

§ 31 Mötets öppnas

§ 32 Godkännande av dagordning

Dagordningen läses igenom och godkänns.

§ 33 Föregående mötes protokoll

Föregående mötes protokoll nr 3/06 läses igenom och godkänns.

§ 34 Smålandscupen

P-O har kontaktat de tre domare som är aktuella till Smålandscupen 2006. Alla tre är positiva till uppdraget. Lasse ansvarar för alla tävlingsbesöken i Smålandscupen. Lasse ansvarar även för att cuplistor sätts upp och att uppmuntringspriser finns på tävlingsplatsen innan tävling. Lena ska kontakta Jeremias om innehållet under folkrace på Småland BF:s hemsida. Vore bra om Smålandscupen är en egen under rubrik. Lena mailar materialet till Jeremias.

§ 35 Förarträff

Vi beslutar att en förarträff ska genomföras i höst. Den ska ligga efter finalen i Smålandscupen (Vimmerbys Höstrace) och innan Stockholms SGA-träff. Datum bestäms längre fram.

§ 36 Tävlingsbesök

Vi ska besöka arrangörerna i den utsträckning ekonomin tillåter. Alla arrangörer till Smålandscuptävlingarna ska besökas. Lasse är representant från folktracekommittén på alla Smålandscupens tävlingar.

§ 37 Info om däcktester

P-O informerar om att Småland är ett av de distrikt som ska köra tester på olika däck. Detta i debatten om att få ner hastigheten och öka säkerheten på våra banor.

§ 38 Nästa möte

Nästa möte är i samband med kurshelgen den 8-9 april.

§ 39 Mötets avslutas

Vid protokollet

Lena Anderson